
Bestyrelsesmøde 8/4, kl. 17.30, TP147 - Alle til stede 

Bestyrelsen konstituerede sig som følger: 

Formand : Erik 

Næstformand: Lars 

Kasser: Christina 

Formand for Svømmebad : Finn 

Formand for Legeplads og Aktivitetsudvalg 

Formand for Skov og Sti  

 

Opfølgning på GF: 

- Lokalerne fine, billigere end Thorsø, ikke nødvendigt med større forhold. 

- Afhængig af tidspunkt – frokost / kaffe – frivillige til at hjælpe med opsætning/oprydning og 

servering. Vi kan evt skrive det allerede i indkaldelsen til GF. 

- Forslaget om Huset var ikke forberedt godt nok/i ordentlig tid. Indkaldelse til GF kunne også være 

sendt ud i bedre tid, ændringen kunne have været sendt rundt inden GF. Svært at adskille om det 

var Byggeudvalg eller Bestyrelse – Byggeudvalg skulle have indsendt forslag til Bestyrelse som så 

kunne have holdt det op mod vedtægterne. Processen blev lidt forceret i slutfasen. Hvordan 

kommer vi videre herfra og hvem skal? Umiddelbart lader vi den summe lidt, da stemningen 

generelt var en tommelfinger nedad til fællesskabet da også leje af Teglhuset blev nedstemt. 

- Dirigenten skal være mere opmærksom på om der er andre der ønsker at stille op til de forskellige 

poster, ellers rart med en ekstern ordstyrer. 

-  100 % styr på lyden/teknikken. 

- Tidligere udmelding af dato / sted. 

- Inden næste GF udarbejder Erik en inventarliste. 

Gennemgang af udvalg: 

Svømmebad:  

- utæt rør lappes, så forberedelse kan gå i gang. Udvalget gør klar til næste arbejdsdag så opgaverne 

er fordelt og forberedt. 

- Anmeldelsen til kommunen angående tømning af poolen forventer vi ikke at høre yderligere til.  

- Nøgler og chip hjælper Bo fortsat til med. Prisen er 200,- pr brik. Alle har fået 2 som start. 

Skov & Sti: 

- Lars overtager. 

- Traktoren trænger til at få renoveret brændstoftanken. 

- Enkelte dræn driller igen – Erik er ved at udarbejde en ny oversigt over dræn/kloaker. 

- Udvalget skal samles hurtigst muligt så de kan sættes ind i det. 

- Erik snakker med kommunen/Pramdragerparken om en evt ændring af fartgrænsen på Sørkelvej. 

- Der plantes grantræer til efteråret ved indkørsel. Vibeke køber og der graves til strøm på efterårets 

arbejdsdag.  



Aktivitetsudvalg: 

-  Det nye udvalg skal samles snarest 

Legepladsudvalg: 

- Erik overdrager legepladsen helt til Vibeke onsdag d. 16/4 kl. 9. 

Økonomi : 

- Kontoen ændres således at der er 2 der har adgang, ikke kun kiggeadgang. 

Årskalender: 

- Hovedpunkter plottet ind i kalender, den fyldes op af aktivitetsudvalget. 

- Bestyrelsesmøder aftalt for resten af året. 

Kommunikation: 

- Hjemmesiden skal opdateres – Erik kigger på det sammen med kompetent rådgiver. 

- Der er lavet en Facebook side, som er lukket, medlemmerne skal inviteres. 

- Erik laver et Nyhedsbrev med beskrivelse af bestyrelsen og information om Facebook. 

Evt. :  

- Alle sender en kort beskrivelse af sig selv til Erik i løbet af i morgen, hvor bor du, hvad laver du, hvad 

er din rolle i bestyrelsen. 

 

 

 


